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Interpelacie

L7 Nu pro6bg mieszkanca ul. Mielgcinskic.l
- zwracam sig o zmiang oznakowania pionowego w ul. Brzezinow eJ t4czqcel

sip z ul. Mielgciriskq naprzeciwko,iego posesji. Chodzi o poprawg
bezpieczerlstwa w ruchu drogorym w tym reionie. Ten mieszkaniec z.wraca{
si9 do Urzgdu Miasta , wyrazjqc zaniepokojenie jego rodziny mo2liwo3ci4
uszltodzenia ich domu przez rozpgdzone pojazdy samochodowe,
spowodowane chocia2by przez nie wladciwe oznakowanie pionowe. Zastgpca
prerydenta pani Magdalena Korpolak-Kaczorowska w rozmowie z nim
podzielala jego pogl4d w tej sprawie. Natomiast odpowiedz zwydzialu
Inwestycj i Urzgdu Miasta jest dla niego niekorzystne, bo stwierdza, 2e

oznakowanie w tym rejonie zbudowano prawidlowo.
Z mojego rozpmania i obserwacji tego miejsca wynika. 2e znak drogowy o
ustqpicniu pierwszefstwa przejazdu ul. Mie lgcifiskiej iest postawiony z.byt
blisko wspomnianej ulicy a dodatkowo jest czgdciowo zaslonigty przez inny
mak oznaczaj4cy wej3cie dla pieszych. Przesunigcie o 10 lub l5 metr6w tego
znaku w 96rg ulicy Brzezinowej nie stanowi zbyt duzych koszt6w a
poprawiloby komfort rodziny panstwa bezpiecz.eiistwa w ruchu
drogowym w tym terenie. Ograniczenie widocznorici znaku w tym rcionie
mo2e doprowadzic do nieszcz-giliwego wypadku i nie mo2na bagatelizowai

obaw mieszkaic6w w tvm zakresie.
W imieniu pracownikSw Obstugi iAdministracji Szkol i Przedszkoli,
zwracam sig z pytanierir, dlaczego jeszczc nie otrzymali nale2nych podwy2ek
wynagrodzenia z tych dodatkowych 6rodk6w zapisanych w uchwale
bud2ttowcj Rady Miasa Wloclawek w kwocie 850 tys. zl podjgtej 12 marca
201 8r.

Proszp o naprawg odcinka chodnika na ul. Wejskiej od nr 67 do sktzyZowania
z ulicq Zbiegniewsk4 po nieparzystej stronie.
Czry Urz4d Miasta bgdzie aplikowal w najbli2szym czasie do projektu ,,Czryste
powiebze" - wymiana piec6w, podobniejak do prqiektu OZE zakoiczanego
30.04.2018r. Majqc na uwadze ochrong powietrza i duze zainteresorvanie
mieszkancdw wymian4 starych piecdw na nowe niskoemisy.ine urz4dzenia,
takie dzialania ze strony Urzgdu Miasta uwa2amy za konieczne.
Jest to program ,,Ekopiec 2018" z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w'Ioruniu w ramach prodramu RPO na lata
20t4-2020.
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